

Express Transfer

Warnings/Legal Consequences

- Additional fees may be levied by the correspondent bank/financial institution or entity providing financial services to the beneficiary of remittances.
- Penalties and Fees may be applied if there is a customer error or omission in providing correct or incomplete information for remittances.
- This product/service may be affected by changes in foreign currency exchange rates.
- The actual time to complete a transaction may differ from estimates due to increased scrutiny of transactions by the correspondent bank/financial institution or entity providing financial services to the beneficiary of remittances

تحذيرات / عواقب قانونية

- قد يتم فرض رسوم إضافية من قبل البنك المراسل / المؤسسة المالية أو الجهة التي تقدم خدمات مالية إلى المستفيد من التحويلات.
- قد يتم تطبيق غرامات ورسوم في حال وجود خطأ من قبل العميل أو سهو في تقديم معلومات صحيحة أو غير مكتملة للتحويلات.
- قد يتأثر هذا المنتج / الخدمة بالتغيير في أسعار صرف العملات الأجنبية.
- قد يختلف الوقت الحقيقي لإنجاز المعاملة عن الوقت التقديري لها نتيجة للتدقيق المتزايد للمعاملات من قبل البنك المراسل / المؤسسة المالية أو الجهة التي تقدم خدمات مالية إلى المستفيد من التحويلات.